
 

Referat af BOP møde mandag den 5. november 2018 kl. 16.30 -18.00 
Dragørstuen 

Ad 1: Bente bød velkommen til mødet. Afbud fra Annette (B), Christina (medarb. 

C) og Anette Petersen (A) 

 
 

Ad 2: Meddelelser v/Ole Andersen (rotter i Kongedybet? - stort problem, som der 

bliver taget hånd om af kommunens rottefænger. Personalerokader-info til BOP? 

Der er p.t. ansættelsesstop i kommunen, men ledige stillinger kan godt besættes. 

Har Enggården gang i for mange projekter på en gang? (nyt journalsystem, nye 

info skærme, personalerokader, nyansættelser), opfølgning vedr. køkkenet) det 

forsøges at følge op på de ovennævnte problematikker, men i følge medlemmerne 

i BOP må mindstekravet være, at der straks orienteres om ny kontaktperson til 

beboeren og pårørende. 

 
 

Ad 3: Klippekortsordningen slutter med udgangen af 2018. Man har ikke nået at 

bruge det tildelte beløb. 

 
 

Ad 4: Sekoia skærmene kommer ikke til at fungere som først tænkt. Formand og 

næstformand udfærdiger skrivelse til SSU på BOPs vegne vedr. dette. 

 
 

Ad 5: I budgettet for 2019 regnes der med en besparelse på personaledelen på 

Enggården med ca. 2 stillinger. Dette stiller vi os i BOP uforstående overfor. 

Hvorledes er de 400.000 kr., der er afsat til fester tænkt anvendt? Punktet tages 

op ved næste møde. 

Ad 7: Næste møde bliver tirsdag den 15. januar kl. 16 i Dragørstuen. 

Med venlig hilsen 

 
Bente Baeré 
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